
Knippla Ö-Råd 
 

Protokoll från möte 2025-03-17 i Föreningsgården. 

 

Närvarande: Per-Eive Berndtsson, Maria Unsgaard-Pettersson, Börje Andersson, Pontus 
Jacobsson och Marie Brinkhoff. 

Från valberedningen: Christian Colliander. 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 
1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes  

 
2. Nordöleden: Reparation av färjeläget på Knippla ska genomföras nattetid 

månadsskiftet mars-april. Ny turlista från 2025-04-15. 
 

3. Varvsområdet: Fortfarande inget svar från kommunen angående det 
inlämnade förslaget om varvsområdet. Ö-rådet hoppas att information ska 
komma så man kan delge det vid årsmöte.  
 

4. Badet, Prärien och Ankis: Tranbärsbadet, det nya hopptornet ska komma innan 
sommaren. Börje ser till att stegarna vid Ankis kommer att sättas dit samma 
dag som hamnen har sin arbetsdag 2025-04-18. 
 

5. Ungdomsgruppen: Inget nytt. 
 

6. Vägar och Belysning: Arbetet med vägar och belysning fortsätter mellan 
Pontus och Andreas Bautler, Öckerö kommun. 
 

7. Övriga frågor: Inga övriga frågor  

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Nästa möte är årsmötet 2025-04-27 klockan 15:00 i föreningsgården. 

 

Knippla Ö-råd 2025-03-24 

Vid protokollet 

 



Marie Brinkhoff 

 

Ordförande    Justerare   
   

 

Pontus Jacobsson   Per-Eive Berndtsson 

 

 


